

Title (en)

Method for the maintenance, repair and reinforcement of dry roofs, and product for use in carrying out said method.

Title (de)

Verfahren zur Pflege, Reparatur und Verstärkung von trockenen Dächern und Erzeugnis anwendbar zur Durchführung dieses Verfahrens.

Title (fr)

Procédé pour l'entretien, la réparation et le renforcement des toitures sèches et produit utilisable pour la mise en oeuvre dudit procédé.

Publication

EP 0191997 A1 19860827 (FR)

Application

EP 85400281 A 19850218

Priority

- EP 85400281 A 19850218
- FR 8315925 A 19831006

Abstract (en)

A method for the maintenance, repair and/or the reinforcement of dry roofs, in which a complex material formed from a sheet of corrugated aluminium (1) and at least one bituminous layer (2) are fixed, by adhesive bonding, to the said roofs, the said complex material being arranged such that the corrugation lines of the sheet of aluminium are perpendicular to the slope of the roof (3). The invention also relates to the complex material used to carry out the said method. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un procédé pour l'entretien, la réparation et/ou le renforcement des toitures sèches, caractérisé en ce que l'on fixe, par collage, sur lesdites toitures un matériau complexe formé d'une feuille d'aluminium (1) ondulée et d'au moins une couche bitumineuse (2), ledit matériau complexe étant disposé de façon que les lignes d'ondulation de la feuille d'aluminium sont perpendiculaires à la pente de la toiture (3). Elle concerne également le matériau complexe pour la réalisation dudit procédé.

IPC 1-7

E04D 5/04; E04D 3/30; E04G 23/02

IPC 8 full level

E04D 3/30 (2006.01); **E04D 3/36** (2006.01); **E04D 5/04** (2006.01); **E04G 23/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04D 3/30 (2013.01); **E04D 3/3608** (2013.01); **E04D 5/04** (2013.01); **E04G 23/02** (2013.01); **E04G 23/0281** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] DE 813892 C 19520306 - METALLGESELLSCHAFT AG, et al
- [Y] FR 2313517 A1 19761231 - DURAFFOURG JEAN [FR]
- [A] FR 656005 A 19290426 - METALLBANK & METALLURG GES AG
- [A] BE 498217 A
- [A] GB 537193 A 19410612 - EVELYN HURDEN

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2553134 A1 19850412; FR 2553134 B1 19860404; EP 0191997 A1 19860827

DOCDB simple family (application)

FR 8315925 A 19831006; EP 85400281 A 19850218